
   
 

Acta AJ01-2025 

Lloc Sala de professors del Taula Rodona 

Data 18 de Març 

Assistents Carla Margalef, Sònia Garriga, Estefania Invernón, Mireia Ventura, Ana 
Blanco, Sandra López, Ana Fernández, Laia Rovira, Nadia Herruzo, Ana 
Escudero, Pedro Valiente, Mireia Fernández, Anna Ciurans, Anna 
Company, Pili Vega, Irene Coca. 

Ordre del dia 

1. Reunió de l’AFA amb l’Ajuntament 

2. Resultats provisionals de l’enquesta 

3. Menjador 

4. Ventiladors 

5. Festes 

6. Extraescolars 

7. Casals 

8. Consell Escolar 

9. Equipació de l’escola (xandall) 

 

1. Reunió de l’AFA amb l’Ajuntament: 

- Hi ha un nou inspector, s’ha demanat una reunió amb els serveis territorials i està 

pendent.  

- L’ajuntament inverteix 600.000€ en millores / manteniment de les instal·lacions. S’està 

demanat més suport del departament d’educació.  

- Els Mossos d’Esquadra estan fent inspeccions d’esdeveniments amb música ambient a 

l’exterior, mesurant decibels i la seva traçabilitat.  

o No tenim l’aparell i s’ha de tenir en compte que si hi ha una denúncia, és 

penal. L’enginyer de l’Ajuntament es qui té la responsabilitat i qui controla el 

compliment.  

o Comissió de festes demanarà més informació.  

 



   
 

- De cara a les festes, ens han donat un calendari de disponibilitat de material. El 15 de 

març les escoles faran la seva demanda de material, junt amb la data de 

l’esdeveniment, i a finals de mes, respondran aquestes demandes.  

o Nosaltres hem apostat pel 14 de juny, tal i com es va informar a l’Ajuntament 

al novembre. 

- Ens comenten que a la biblioteca fan préstec de jocs i que les AFA poden sol·licitar-ho. 

 

2. Resultats provisionals de l’enquesta  

- De moment tenim 69 respostes, i resta encara oberta fins el 21 de març. 

- S’enviaran els resultats a cada comissió. 

- Hi ha comentaris constructius. 

 

3. Menjador 

- Segons ens comenta Aramark, la nevera principal està en la seva fase final i té fugues 

de gas.  

o Mides: 1318 x 2000 cm. 

o El pressupost per comprar una nova és aproximadament de 3.200€. 

o Nadia, a través de l’empresa familiar, ens donarà un cop de mà i valoraran 

l’estat de la nevera. Si és irreparable, buscarem més propostes.  

- Un dels carros de 3 pisos del menjador per transportar menjar està molt malament. 

o Pressupost 200€. Queda pendent de votar a la pròxima junta. 

- S’ha d’aclarir quina quantitat tenim per canviar el mobiliari del menjador (està al 

contracte). 

o Tenim un pressupost de cadires i taules de 7.500€. 

o Es pot fer per fases i que els tamborets vagin desapareixent. 

- A la guardiola tenim ara mateix 3.791€. 

 

4. Ventiladors:  

o Aclarir pagaments, instal·lació i necessitat d’ampliació. 

o Quant queda per pagar per part de l’escola? 

 

5. Festes:  

o Festa final de curs:  

 Temàtica Far West. 

 No fem matinal d’esports, però es farà una festa de l’escuma. 

 Canviarem el tipus de sopar degut a la pujada de preus de les opcions 

de fideuà. Aquest any provarem amb diferent opcions com 

hamburgueses, nuggets, etc. 

 Intentarem incentivar el sorteig amb regals especials, però mantenint 

un preu similar al de l’any passat. 

o Les activitats de Sant Jordi es faran fora de l’escola. 



   
 

6. Extraescolars:  

- Estem mirant activitats noves pel proper any, volem saber també l’opinió de 

l’enquesta per focalitzar les activitats. 

- Actualment totes les activitats estan funcionant bé i sense problemes.  

o S’han fet modificacions a Futsal: han fet canvis d’entrenadors i també ve el 

coordinador als entrenaments. Ara l’activitat està funcionant correctament. 

Esperem seguir amb aquesta dinàmica. 

- Quan tinguem catàleg nou el presentarem, facilitarem la inscripció a les activitats amb 

un altre mètode d’inscripció. 

- La coordinació amb el Kilian a la tarda està funcionant de manera excel·lent. 

- En quant al casalet de l’estiu: 

o Hem de revisar què es va votar l’any passat en quant a si era imprescindible 

ser socis de l’AFA per poder participar-hi. 

o Una altra proposta és oferir dos preus, un per socis de l’AFA i un altre per la 

resta de famílies. 

 

7. Casal d’estiu: 

- Tenim una nova proposta d’Aramark. 

- En Joan Esteve segueix amb la mateixa proposta: ha enviat un protocol d’actuació, 

però volem una proposta estructurada.  

- El casal de Joan Esteve és diferent a les altres propostes del poble, està diferenciat.  

- Es pot establir un límit de nens amb necessitats especials? 

 

8. Consell escolar:  

- Compartir el tancament de 2024 i la proposta de 2025. 

- En els pressupostos de l’escola no hi havia menció dels ventiladors. 

- Es va comentar el tema de la neteja, demanem supervisió de l’empresa. 

  

9. Xandall 

- Es vol centralitzar la venda del xandall de totes les escoles del poble a Sandrini Esports, 

per poder tenir un punt de venta físic enlloc de dependre de campanyes de l’AFA. 

- S’està acabant de parlar i revisarem les propostes. 

 

 

               Carla Margalef    

Secretària AFA Taula Rodona  


